
Rodičovské združenie pri Základnej škole v Prievidzi  
 

sídlo: Rastislavova 416/4, 971 01 Prievidza 
IČO:  37922955 
č. účtu: 2621050587/1100 (Tatrabanka a.s.) 
    

web: www.zsrastislavovapd.edupage.org   

ZÁPISNICA 
z plenárneho zasadnutia RZ pri ZŠ Rastislavova 

zo dňa 30.09.2019 
 
 
 

Dátum: V Prievidzi dňa 20.10.2019     Počet prítomných: 
zástupcovia tried - 26 
hostia - 6 

 
 

PROGRAM: 

1. Privítanie predsedov triednych aktívov a zástupcov školy 

2. Voľba nových členov rodičovskej rady 

3. Návrh na čerpanie rozpočtu rodičovského združenia  

4. Letná rekonštrukcia školy 

5. Vyjadrenie riaditeľky školy k pripomienkam rodičov na minulom RZ a nadchádzajúcim projektom 

6. Pripomienky rodičov 

7. Záver 

 

 
1. bod: 

 
Plenárne zasadnutie bolo vedené pani riaditeľkou nakoľko predsedníčka RZ p. Stanislava Cholevová sa 

nemohla zúčastniť. Pani riaditeľka privítala zúčastnených na plenárnom zasadnutí Rodičovského združenia 

a oboznámila ich s programom. Plenárneho zasadnutia sa zúčastnilo 26 členov RZ.  

                   
2. bod: 

 

Zástupcovia tried odovzdali lístky so svojimi aktuálnymi údajmi k voľbe nového predsedu RZ. Súčasná 

predsedníčka RZ p. Cholevová navrhla na miesto nového predsedu Ing. Jozefa Loveckého, ktorý bol 

jednohlasne zvolený všetkými zástupcami tried. Tiež boli schválení pôvodní členovia, zoznam bol  doplnený o 

Ing. Editu Sovovú, ktorá nahradila p. Loveckého na mieste člena revíznej komisie.   

 

    Staré zloženie rodičovskej rady:  Nové zloženie rodičovskej rady: 

 

Predseda:   Ing. Stanislava Cholevová   Ing. Jozef Lovecký 

Zapisovateľ:  Ing. Miriam Pastieriková   Ing. Miriam Pastieriková 

Hospodár:   Ing. Stanislava Trgiňová   Ing. Stanislava Trgiňová 

Člen revíznej komisie: RNDr. Beáta Benčová    RNDr. Beáta Benčová 

Člen revíznej komisie: Ing Jozef Lovecký    Ing. Edita Sovová 
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3. bod: 
 

Rozpočet rodičovského združenia dosiahol k 31.08.2019 výšku 15.251,78 Eura, čo s plánovanými príjmami v 
školskom roku 2019/2020 predstavuje dosť významnú sumu. Do obdržania nových 2% daní je potrebné 
prostriedky vyčerpať, aby mohla byť uvedená suma zverejnená vo vestníku. Návrh na čerpanie rozpočtu RZ v 
školskom roku 2019/2020 bol poskytnutý zástupcom tried k nahliadnutiu. Návrh bol jednohlasne schválený. 
Škola predloží rodičovskému združeniu požiadavku na schválenie nákupu potrebných vecí, najmä však techniky.     

 
4. bod: 

 
Pri plánovanej výmene okien v troch pavilónoch bola vysúťažená lepšia cena ako  sa predpokladalo, čím 

vznikla rezerva aj na výmenu okien na ďalšom pavilóne F. Zároveň budú domaľované okenné výklenky tam, 
kde došlo k výmene okien. Pri rekonštrukcii bola uprednostnená výmena okien v triedach namiesto chodieb. 
V pavilóne F bude uplatnená tá istá stratégia. Finančné prostriedky budú aj naďalej požadované od 
zriaďovateľa. 

 
5. bod: 

 
 

Škola zaznamenala v poslednom období zvýšený počet žiakov so špeciálnou vzdelávacou potrebou. 
Momentálne eviduje 45 integrovaných detí a 39 už je nahlásených z psychologických ambulancií. To si vyžaduje 
špeciálnych asistentov, ktorých momentálne nie je dostatok.  

O dva týždne prídu partneri z Čiech kvôli projektu 3D tlač.  
Škola naďalej pokračuje v projekte duálneho vzdelávania.  
Z nadácie Tatrabanky škola obdržala 300 Eur na nákup lavičiek do átria. Vedenie školy ďakuje za hlasovanie 

v súťaži vyhlásenej  Raiffeisen bankou, žiaľ súťaž vyhrala Piaristická spojená škola.  
Zriaďovateľ prisľúbil na environmentálne vzdelávanie finančné prostriedky, za ktoré by škola chcela 

dokončiť átrium.    
Na základe požiadavky rodičov detí cestujúcich z okolitých miest a obcí, škola vyšla v ústrety a umožnila 

týmto deťom vstup do budovy už o 07:00 hod. Deti môžu v chladnom počasí počkať v priestoroch malej 
jedálne, kde bol zabezpečený dozor. 

Podnet rodiča ohľadom podozrivých sladkostí predávaných v školskom bufete nie je možné preveriť. 
Majiteľ bufetu disponuje potrebnými povoleniami a spĺňa hygienické normy. 

Na základe opakujúcich sa požiadaviek rodičov ohľadom chýbajúcich hygienických potrieb (toaletný papier, 
servítky, mydlo) sa vedenie rozhodlo skúšobne poskytnúť toaletný papier na toalety v jednom pavilóne. 

 
 

6. bod: 
 

p. Wäldlová (4.B) – deti nestíhajú krúžky, keď po 6. vyučovacej hodine prídu na obed súčasne žiaci prvého aj 
druhého stupňa. 

Odpoveď p. zástupca – pri 430 stravníkoch je ťažké vydať obedy bez čakania. V prípade pretrvávajúcich 
problémov, sa bude uvažovať o zrušení cudzích stravníkov prípadne zavedení obedovej prestávky (30min) po 4. 
vyučovacej hodine. Nateraz sa súrne prípady riešia individuálne – žiak je uprednostnený na začiatok radu, aby 
stíhal svoju záujmovú činnosť, autobus alebo potrebu presného načasovania jedla (diabetici a pod.).  

Podľa rodičov, by bolo zavedenie prestávky veľkým problémom, pretože to by deti už nestíhali ZUŠ-ku 
vôbec. V prípade, že ZUŠ nevyjde v ústrety posunutím vyučovacej hodiny, škola bude uvažovať o vystavení  
kartičky na prednostné vydanie obedu.   
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p. Ťažiarová (6.C) – rodičia tiež reklamujú, že deti nestíhajú kvôli radu v jedálni obedy 
 
p. Bartolénová (8.B) – Otázka 1: Akým spôsobom sa dá riešiť odhlásenie obedu, ak dieťa ochorie v škole a 

je odoslané domov napr. o 10:00? 
Odpoveď p. zástupca – V prípade, že rodič nemá z akéhokoľvek dôvodu šancu obed vyzdvihnúť, navrhuje, 

aby rodič zavolal do školskej jedálne a požiadal vedúcu školskej jedálne alebo pani kuchárky obed odčipovať.   
Otázka 2: Prečo sa platí 10 Euro ZRPŠ?  
Odpoveď p. zástupca – Týmto poplatkom sa nefinancujú jednotlivci ale celé kolektívy, takže každá trieda má 

z tohto poplatku osoh. Pre lepšiu orientáciu v čerpaní navrhuje pani Trgiňová vešať na internet aj čiastkové 
čerpanie rozpočtu RZ a nie len výročné. 

 
p. Šmelcerová (9.C) – Rodič z danej triedy sa pýtal, akým spôsobom sa bude refinancovať čip od deviatakov. 
Odpoveď p. zástupca – vedenie bude uvažovať o možnom riešení napriek tomu, že cenu čipu považuje za 

primeranú a neplánovalo vracať čipy ani peniaze za kúpu čipu. 
p. Lovecký (5C) – Zaujímal sa o aktuálnu situáciu týkajúcu sa vykurovania školy po kauze „výmenníková 

stanica“. 
Odpoveď p. zástupca – Máme dve výmenníkové stanice – jedna v správe mesta a jedna v správe TPH. Prvá 

je stále v záruke, takže by nás nemala prekvapiť podobná situácia ako v minulosti. V najbližšom období bude 
odoslaná požiadavka na Energoinvest, aby prekontrolovali čerpadlá a celý systém. 

 
p. Koláriková (2.C) – rodičom vadí, že triedu navštevujú aj choré deti, ktoré môžu nakaziť ostatné. 
Odpoveď p. riaditeľka – Na najbližšej porade požiada učiteľov, aby na budúcom rodičovskom združení 

apelovali na rodičov. 
  

7. bod: 
Záver 

 
Príloha č. 1 : Prezenčná  listina  plenárneho zasadnutia RZ 
Príloha č. 2 : Návrh na čerpanie rozpočtu rodičovského združenia v školskom roku 2019/2020  
 
Vypracovala: Ing. Miriam Pastieriková, v.r.        Overila: Ing. Stanislava Cholevová, v.r. 
 


